
 
 

 

Dagsorden / Referat Dato: 6.10.2024  Tid: 17.00-19:00 Sted: Nærum 

Emne: Skolebestyrelsesmøde  Mødedeltagere:   
Anne Sofie Bentsen (ASB)  
Anika Rée (ARE) 
Dorthe Thermann Reitz Plovsing (DTP) - Afbud 
Marieluise Josephine Bek-Pedersen (MJP) 
Mette Pihl Køster (MPK) 
Rikke Nøhr Spangenberg (RNS)  
Jonas Bille (JB)  
 
Anne Christiansen (AC) kommunalbestyrelsesrepræsentant  
 
Elevråd: 
Alice – 8c 
Victoria – 8a - afbud 
Parmis – 8a - suppleant 
Clara – 6x 
Ella – 6x 
 
Rine er lærerrepræsentant fra VA 
Christina er lærerrepræsentant fra NÆ 
 
Skoleledelse: 
Kristine Juel Sklander (KS) 
 
Referent:  
Eva Krag 
 
 
 
 
 



 
 

 

Formål med mødet:   
 

Forbered:  

 

 
Emne 

 
Delmål 

 
Varighed Hvem Bemærkninger 

1.  Velkomst 
- Emner til eventuelt 
- Godkendelse af referat. 

Orientering 17.00 JB Velkommen og præsentation til de nyvalgte elevrødder. 

2.  Meddelelser 
- Skoleforum 
- Elevtal 
- Kursus 

Orientering 
 

17:10 KS/JB 
 

Der er forskellige modeller for klassedannelse på de forskellige 
skoler. 
Vi har fået positivt feedback fra den nuværende 6. årgang  
Gode erfaringer med årgangsfællesskaber blev drøftet 
Endnu en ny model for budgettildeling 
Kursus for SKB medlemmer – slides fra dagen sendes ud 
Der er ansat en ny indskolingsleder Yuri, som starter 1/11 
 

3.  Nyt fra elevrådet Orientering 17:30 KS Alice – formand – glad for at elevernes stemme vil blive hørt. 
Første møde handlede om nye lokaler, herunder navngivning, 
frikvarter og affaldssortering samt udearealer. 
 
Fælles elevråd har en bred vifte at emner på dagsordenen. 
Alice glæder sig til at deltage. 
 
VA – arbejder med løbehjuls regler og sne regler. 
I klubben forsvinder ting – her arbejder de også med regler for 
god opførsel. 
De forskellige tiltag vil løbende blive præsenterer på 
morgensamling. 



 
 

 

Der er ligeledes emner som  
 
VA – en opdatering af skolegården. 
 
NÆ – sidste skoledag for 9 årgang – karameldagen. 

4.  Nyt fra BSU Orientering 17:45 AC Budgetforlig er godkendt. 
Der er fundet til 11. millioner til skoleområdet. 
En pulje er afsat til at kunne søge om at blive profilskole. 
De 11 millioner skal bruges til den kommende tildelingsmodel. 
Gennemsnit for en klasse er 830.000 
Ravnholm kan forvente at få flere penge. 
Trivselsundersøgelse – det forventes at skolerne bruger dem 
Digitaliseringsmøde – alle skolebestyrelser forventes at deltage 
– Torsdag den 24/10 kl. 17.00 – 20.30 på Holte skole. 
 

5.  Forældremøder 
- Nogle væsentlige generelle take aways 

fra møderne? 

Drøftelse 17:55 Alle Gårdmiljøerne – en opdatering 
- NÆ har en proces i gang – der er lavet 

udbudsmateriale  
 
Mellemtrin NÆ – IT og digitalisering 
Nogle forældre har fået det indtryk, at man ikke skal have 
bøger.  

- Det slås fast, at fagudvalg har en rød tråd for faget og 
der indkøbes bøger der understøtter den proces. 

 
SFK – En lille gruppe forældre er fortsat ikke tilfredse med de 
tilbud, det skaber en dårlig fortælling. 

- Der arbejdes meget for at få den gode fortælling frem. 
 
VA ønsker opdatering af legeplads.  
Mange holdninger til devices. 



 
 

 

VA – Ugeplan for SFO/SFK bliver lagt på AULA 
 
Det er ikke alle steder at børnenes telefoner bliver inddraget. 
På de fleste møder blev det taget positivt imod, at eleverne 
ikke skal have telefoner i undervisningen. 
 

6.  Trafik Nærum 
- Drøftelse af vedhæftede  

Drøftelse 18:15 KS Vi beder om at vej og park ser på muligheden for en anden kys 
og kør løsning. 

7.  Principper 
- Endelig godkendelse af principper 

behandlet på sidste møde  

Godkendelse 18:30 JB Overordnede principper blev genbesøgt og lægges ud på 
skolens hjemmeside. 

8.  Kalender 
-   

Godkendelse 18:45 JB Næste møde  
mandag den 11. november 
 
Mandag den 13. januar 
 
 
 

9.  Kommunikation fra dagens møde 
- Hvad skal der kommunikeres fra 

dagens møde 

Beslutning 18:50 Alle Digitaliseringsmøde – JB sender invitation 
 
Proces i gang om udemiljøer både på NÆ og VA 
 
Overordnede principper 
Nyeste version af digitalisering. 
Ny budgetmodel 
 

 
 


